
2015D34624 Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 21 september 2015 

Op 4 september 2015 heeft de vaste commissie voor Onderwijs, Cultuur 
en Wetenschap mij verzocht om een reactie op twee brieven die de 
commissie heeft ontvangen aangaande de sluiting van het Aloysius 
College te Den Haag (hierna: AC). De brieven roepen de commissie op om 
al het mogelijke te doen om er voor te zorgen dat de AC-leerlingen niet de 
dupe worden. Hierbij doe ik u mijn reactie toekomen. 

De (ouders van) leerlingen van het AC verkeren al lange tijd in 
onzekerheid. Aan het begin van het schooljaar 2014/2015 werd door het 
bestuur van het AC de sluiting van de school aangekondigd. Halverwege 
het schooljaar kondigde het bestuur een doorstart aan en aan het einde 
van het schooljaar werd wederom tot sluiting besloten. Ik vind dat er snel 
helderheid moet komen voor alle betrokkenen. 

Daarnaast is de gang van zaken juist ook voor nieuwe leerlingen 
frustrerend. Nadat het bestuur van het AC in juli 2015 het voornemen 
bekendmaakte aan het einde van het lopende schooljaar te sluiten, wilden 
veel ouders alsnog hun kinderen uitschrijven bij het AC. De besturen van 
de andere scholen in de Haagse regio hebben aan het begin van het 
schooljaar geen leerlingen van het AC opgenomen, om te voorkomen dat 
er een ongecontroleerde uitstroom van leerlingen zou plaatsvinden, 
terwijl er geen dekkend aanbod voor alle leerlingen was. De leerlingen 
moesten hierdoor noodgedwongen op het AC blijven, een school waar de 
Inspectie van het Onderwijs een hard en negatief oordeel uitsprak over de 
onderwijskwaliteit en het bestuurlijk en financieel handelen. Ondanks de 
inspanningen van het nieuwe bestuur en de interim--rector in het voorjaar 
van 2015, is de situatie volgens de inspectie inmiddels zo ernstig en 
complex, dat er onvoldoende vertrouwen is dat er duurzaam goed 
onderwijs kan worden geboden op het AC. 

Ik heb, gelet op het belang van de leerlingen en hun recht op kwalitatief 
goed onderwijs, het bestuur van het AC aangesproken op zijn verantwoor-
delijkheden. Alle leerlingen van het AC moeten op zo’n kort mogelijke 
termijn onderwijs ontvangen dat aan de eisen voldoet. Daarom heb ik het 
bestuur van het AC gevraagd zo snel mogelijk – maar uiterlijk 1 oktober 
aanstaande – met een plan te komen dat voorziet in een snelle en 
zorgvuldige overdracht van de AC-leerlingen aan andere Haagse scholen. 

Het plan moet rekening houden met de diverse groepen leerlingen die de 
school kent. Zo is de situatie van eindexamenkandidaten anders dan die 
van brugklasleerlingen. Daarnaast is er op het AC een afdeling gifted 
education, een speciaal programma voor hoogbegaafde leerlingen. Ik ga 
ervan uit dat het plan dat wordt gemaakt juist ook voor deze groep 
leerlingen een passend aanbod zal bevatten. 

Ik ben me bewust van de grote onrust die er is onder leerlingen, ouders 
en personeel en begrijp de zorgen die er leven. Op dit moment werken het 
bestuur van het AC, de Haagse schoolbesturen en de gemeente Den Haag 
intensief samen om te verzekeren dat het bestuur van het AC een 
aanvaardbaar plan opstelt. Het belang van de leerlingen zal voor mij het 
leidende principe zijn in de beoordeling ervan. Ik ga ervan uit dat de 
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(ouders van) leerlingen hierdoor binnen enkele weken helderheid hebben 
over de wijze waarop hen de rest van het schooljaar kwalitatief goed 
onderwijs wordt geboden. 

De Staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap,
S. Dekker
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